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Zemědělci v Praze a zmatky kolem Petra Fialy
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19. února nepochodují Prahou Lidové milice, ale agrárníci, tj. ti, které česká neoliberální mytologie
podává jako oběť sdílené ekonomiky 50. let. Domnělí potomci vesnických zbohatlíků budou protestovat
proti neviditelné ruce zemědělského trhu EU, proti modle vzývané současnou 5demoliční vládou. A
neoliberální vládě to vadí. V 50. letech měly být protesty organizovány z USA, nyní to má být dokonce
Putin, jehož RT vypnula vláda svobody mírného pokroku v mezích pendrekového zákona již dávno.

Jenže protestující zemědělci, kterým se dnes podle amerického vzoru říká farmář, se jen snaží upozornit
na obtíže, kterým čelí v oblasti hospodaření a chovu hospodářských zvířat, způsobené jim neviditelnou
rukou evropského trhu převedené na pražský diktát lidoveckých ministrů zemědělství. Ať děláš, co děláš,
chov dobytka a drůbeže žádnou internetovou aplikací nenahradíš. A jako jakékoliv jiné podnikání,
nemáme-li se vrátit ke sdílené ekonomice 50. let, nelze dělat ztrátově.

Podle předsedy české vlády, ale za situaci zemědělců nemůže trh, ale proruské síly. Pravděpodobně jako
JUDr. Husák v 70. letech chce stavět naši společnost na zdravých silách. Takže nás možná budou čekat
společenské prověrky. Jenže kde by se na našem území organizovaly proruské síly? Že by
v zemědělství? Tedy, že by Rusové nosili pytle hotovosti k malofarmářům a ponoukali je k protestům, jak
to popisují oligomedia u neziskovek? No, lze i věřit, že se zase objeví účet některého farmáře na
Telegramu psaný v ruštině, ale sektor zemědělství je dlouhou dobu podfinancován a maso k nám
nesmyslně proudí ze zemí jako je Argentina. Jako bychom neměli dost vlastního dobytka. Vláda tento
stav neřeší, zlehčuje situaci, šaškuje s Nutellou nebo vše svádí na minulého předsedu vlády A. Babiše.

Zemědělci se ale obvinění demoličního premiéra P. Fialy brání. Jejich cílem je pouze upozornit na
problémy a hledat řešení – řešení bez ruského strašení. Ostatně pozůstatky divoké privatizace z 90. let
20. století z dílny teoretiků ODS-mafiánského kapitalismu k nám doléhají dnes. Stačí se projít krajinou
kolem Prahy nebo Brna a často narazíte na ruiny z kdysi prosperujících vepřínů a kravínů. Pravicová
politika totiž nechce podporovat české zemědělce a už vůbec ne individuální farmáře, ale zahraniční
kapitál, nejlépe z Ukrajiny.

Je nutné hledat racionální řešení situace českého zemědělce. Nemůžeme se dát na modlení, jak dělá
lidovecký ministr zemědělství M. Výborný. Musí přijít rázné kroky v podobě finančních injekcí do oblasti
zemědělství a živočišné výroby. Je nutné podporovat naše produkty, a ne vše jen samolibě dovážet ze
zahraničí jen proto, že je daná věc levnější, protože tam je dotovaná. A nesmíme také zapomínat na
uhlíkovou stopu, kterou produkují lodě a kamiony, které například maso ze vzdálených zemí dopravují na
náš trh. Fialo, STAČILO!
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